
 

Veldhoven, 6 april 2020 

 

 

 

Betreft: Het verdwijnen van lijn 15-bushaltes binnen Veldhoven 

 

  

 

Geacht College, waarde raadsleden, 

 

Gedurende het afgelopen jaar zijn verschillende haltes op de route van buslijn 15 verdwenen. Met 

name het verdwijnen van de haltes aan de Europalaan en de Abdijlaan zorgen voor een hoop 

onvrede. Bewoners van o.a. zorgcentrum Merefelt en de Abdijtuinen moeten nu naar alternatieve 

haltes lopen die meer dan 10 minuten verderop liggen. Voor velen is dit geen optie. De enige andere 

manier van vervoer is met een taxi van Bravoflex. Dit betekent extra plannen, en hogere kosten. 

 

Naar aanleiding van verschillende klachten hebben wij, SP Veldhoven, een enquête opgesteld om 

meer inzicht te krijgen in de ontstane problemen. De respons was enorm! We hebben meer dan 600 

reacties gekregen. (Zie bijlage.)  

 

Van u verwachten we dat gemeente Veldhoven zich tijdens het jaarlijks overleg met de Provincie en 

Hermes busvervoer sterk maakt voor haar gedupeerde inwoners. De verdwenen haltes moeten weer 

terugkomen zodat iedereen de mogelijkheid heeft tot reizen, en niet alleen de mensen die een auto 

of taxi kunnen betalen of fit genoeg zijn om zoveel verder te lopen door weer en wind. 

Bijgevoegd de link naar de digitale presentatie: https://www.youtube.com/watch?v=nr0QlHoHBzU 

 

Bij voorbaat dank. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Hester Vos 

 
Hester Vos 

Interim-voorzitter SP Veldhoven 

E. dorenvos@gmail.com 
T. 06 361 44 291  
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